

Title (en)  
Information tag.

Title (de)  
Informationsetikett.

Title (fr)  
Etiquette informative.

Publication  
**EP 0583529 A1 19940223 (FR)**

Application  
**EP 92440136 A 19921130**

Priority  
FR 9210298 A 19920817

Abstract (en)

The invention relates to an information tag, especially an adhesive one, intended to be fixed onto an object. The tag consists of a base element (2) and of an information element (3) with small sheets, at least partially fastened to the base element (2). Moreover, according to the invention, it includes an element (6) for at least partially covering the information element (3) fastened and fixed at least partially onto the base element (2), in order to hold the small sheets (16). <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention est relative à une étiquette informative, notamment adhésive, destinée à être fixée sur un objet. L'étiquette est constituée d'un élément de base (2) et d'un élément informatif (3) à feuillets, assujetti au moins partiellement à l'élément de base (2). En outre, selon l'invention, elle comporte un élément de recouvrement (6), au moins partiel, de l'élément informatif (3), rapporté et fixé au moins partiellement sur l'élément de base (2), pour maintenir les feuillets (16). <IMAGE>

IPC 1-7  
**G09F 3/02**

IPC 8 full level  
**B65D 75/54** (2006.01); **G09F 3/02** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**B65D 75/545** (2013.01); **G09F 3/0289** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] EP 0304242 A2 19890222 - DENNY BROS PRINTING [GB]
- [X] EP 0232054 A1 19870812 - INSTANCE DAVID JOHN

Cited by  
FR2748840A1; FR2731099A1; CN105684064A; WO9627177A1

Designated contracting state (EPC)  
BE CH DE ES GB IT LI LU NL

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0583529 A1 19940223**; FR 2694830 A1 19940218

DOCDB simple family (application)  
**EP 92440136 A 19921130**; FR 9210298 A 19920817